

因公临时出国（境）团组信息事前公示表

姓 名	李照国	部 门	高原大气物理研究室		
职 称	助理研究员	职 务	无	出访国家 (地区)	奥地利
出访任务是否属于分类管理，如是，请具体描述。	属于分类管理，是基于承担的国家自然科学基金项目的国际科研交流与合作任务，参加的一次国际学术交流活动。				
日程安排	2018年4月7日，从北京前往奥地利维也纳 2018年4月8日—13日，参加 EGU2018 会议 2018年4月14日，从维也纳返回北京				
往返路线	去程：北京—维也纳，返程： 维也纳—北京				
邀请函(可附后)及邀请单位介绍	邀请单位：Copernicus Gesellschaft mbH (EGU 会议管理公司) 邀请人：Katrin Krüger 欧洲地学联盟(European Geosciences Union ,简称 EGU)年会,是在地学界具有重要影响的综合性国际学术会议。李照国在此次会议交流的报告题目是“Investigation of the ice surface albedo in the Tibetan Plateau lakes based on the field observation and MODIS products”。				
费用来源	课题支付（Y711251001）				
出 国 预 算(指出访期间差费、住宿费、伙食费、公杂费、其他费用等，参照财政部规定的因公出国（境）经费标准)					
国际旅费	RMB 13000 元				
国外城市间交通费					
住宿费	(EUR 100 元/天×7 天) × 7.8=RMB 5460 元				

伙食费	(EUR 50 元/天×8 天) ×7.8=RMB 3120 元
公杂费	(EUR 30 元/天×8 天) ×7.8=RMB 1872 元
其他费用(签证费)	RMB 600 元
其他费用(保险费)	RMB 200 元
其他费用(会议注册费)	EUR 530 元×7.8=RMB 4134 元, 会议注册费
.....	
合计	RMB 28368 元

注：(1 人以上团组全部人员姓名、职称、职务及部门请附后)



Your Contact:

Katrin Krüger
Conference Manager

Phone +49 551 90 03 39 22
Fax +49 551 90 03 39 70

meetings@copernicus.org
www.copernicus.org

19 Jan 2018 | Page 1/1

Copernicus Gesellschaft mbH
Bahnhofsallee 1e • 37081 Göttingen • Germany

Zhaoguo Li
Chinese Academy of Sciences
Northwest Institute of Eco-Environment and
Resources
Donggang West Road No.320, Chengguan
District
730000 Lanzhou
China

Letter of invitation

Passport no.: PE1237853
Date of birth (dd/mm/yyyy): 20/06/1985

Dear Dr. Zhaoguo Li,

As the local organizer of the forthcoming General Assembly 2018 of the European Geosciences Union to be held in Vienna, Austria, 8–13 April 2018, we cordially invite you to participate in this event.

It should be understood that this personal invitation is only meant to help you to raise travel funds or to obtain a visa; it is not a commitment on the part of the organizers to provide financial support. In order to meet international travel arrangements, we are extending the period of our invitation from 7 to 15 April 2018.

In order to facilitate the issuance of the appropriate visas, we inform you that you must be in possession of a health insurance contract, according to the regulation in that particular field, covering any health problems during your period of stay in Austria.

We look forward to meeting you in Vienna.

Kind regards,

Katrin Krüger
Conference Manager